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内容概要

我们常常会看到这样一种现象：不少同学整天忙着做作业，什么“竞赛辅导”、“升学练兵”，手头
资料一大堆，习题做了好几本，但学习成绩就是提不高，竞赛成绩不理想，这是为什么？
    究其原因，就是没有吃透教材的基本原理，没有掌握解题的科学方法。
吃透原理，是学好各门功课的根本保证；掌握方法，是攻克奥赛难题的有力武器。
只有弄清原理，才能思路清晰，从容对答；只有掌握方法，才能触类旁通，举一反三。
不管遇到什么难题，都能得心应手，迎刃而解；不管参加何种竞赛，都能超水平发挥，一举夺标！
    作者精心策划了版的这套《点击金牌·中学生奥林匹克竞赛解题方法大全》就是期望为同学们提供
最全面、最系统、最实用、最完备的奥赛解题方法。
    ——作者以新课标为指导，以“突出素质教育、激发创新思维、增强实践应用、培养解题技能”为
宗旨，按照新教材的全部知识和奥赛的测试范围分类编写。
书中既有方法点拨，思维开拓；又有例题分析，针对性的训练。
方法灵活巧妙，题型系统全面，思路清晰顺畅，点评恰到好处。
所讲所练虽源于教材，但高于教材，能使你在通向奥赛的道路上取得成功。
    ——作者时刻关注奥赛前沿动态，收集了大量最新的奥赛信息，为同学们增补了当前最具实践意义
的试题；使之成为迄今最为系统、最为实用、最为完整的奥赛解题“教材”。
    ——作者奉行以学生为本的原则，恳切听取参赛同学的心声，使该书遴选的赛题更具前沿性、针对
性和新颖性。
    作者吸收了最新的奥赛教学科研成果，在例题解析中为同学们提供了更多的解题方法，恳望有效激
发同学们的创新思维，提高同学们的解题技能。
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章节摘录

插图：3. A） One possible version:This is a poem about the computer with easy and simple words. Brooks, the
writer, tells us in the poem how humans and computers are different.A computer has a great effect on the way
people live. It makes people's life easy and convenient. For example, I use the computer to get the information I
need and communicate with my friends by sending e-mails or chatting online. A computer is really a "useful" and
"interesting" machine. However, the computer was made by human beings, who are "warm" and "wise", and who
have "em- pathy for animals and people". No matter how useful and powerful a computer is, it is operated and
controlled by human beings.So humans are great and clever！
B） One possible version: Dear Joy,Thank you for your letter. You asked me to tell you what is in the news here. I
think probably the most interesting story at the moment is the battle over our water supply.This is a very dry area in
our country., and water is always a problem. Back in the early 60's, the Snowy Mountains Scheme turned a river
around so that it flowed back inland rather than out into the sea. Since then we have had several major irrigation
projects, and for a long time the irrigated farms did very well.However, we now have major disputes as to which
farms should get the most water. Farmers at the end of the irrigation systems claim that they are not getting their fair
share.I think people find this interesting because we all need water to live. We also know that if the farmers don't get
water we will have far less to eat ourselves and less food to export.Take care, and write to me soon.Best wishes from
your penfriend,Li Hua4. One possible version:Great changes have taken place in the way of communication in
people's life in recent years.In the past, people kept in touch with each other mainly by writing letters or using the
public telephone. But now almost everyone has his own mobile phone. People can communicate with each other
almost at any place and at any time.
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